
17.9.2022 

Trenérská rada Jablonec nad Nisou schůzka s komisí SKICROSS úseku ÚAL 

 

Účastníci: Tomáš Kraus, Pavel Landa, Ivo Doležal, Roman Krulich, Martin Lomský, Josef Petřek, Petr 

Správka, Dana Harvey Cahová 

 

1. P. Landa informuje o napjatém stavu rozpočtu pro rok 2022 jednání komise a zástupců  vedení 

Dukly na svazu ohledně čerpání financí, vyvráceny pochybnosti o špatném hospodaření., 

budeme nuceni vrátit leasingové auto k optimalizaci výdajů úseku, s Výhledem vyrovnaného 

rozpočtu 12/2022. 

2. Snižování rozpočtových možností SLČR výhledu pro rok 2023 až o 30 %. Změny na SLČR 

informace o ukončení funkce sekretáře Jakuba Čeřovského.  

3. Nedostatečná výše rezervního fondu úseku čerpaná úsekem ÚAL Dalecký, Honzik - snížení výše 

předpokládané rezervy pro Skicross. 

4. D. Harvey PR manažerka místo A. Cholenský. 

5. Předseda Tomáš Kraus, P. Landa, I. Doležal, L. Kučera – zůstávají řadoví členové komise. 

6. Informace k termínu soustředění startů skicross, horská kola, přírodní tělocvična  s úsekem 

alpského lyžování pod vedením J. Matějů metodik úseku alpských disciplín, Bikepark,  7.10. – 

9.10.2022, v Sportovní areál Polevsko viz příloha. 

7. Vydiskutovaný postup komunikace s úsekem AD AL společného rozvoje Komise _-- následně 

trenérská rada a vzájemná informovanost.  

8. D. Harvey Cahová PR úseku pošle požadavky na potřeby PR úseku jednotlivým členům 

trenérské rady, D. Harvey bude zahrnuta do komunikace trenérské rady. 

9. Problematika umístění reklam a změna hlavního partnera vozového parku svazu Toyota versus 

Auto Palace.  

10. Termíny závodů návrh komise bude projednán s Německou stranou s DE.  

 

Zapsal: Petr Správka  

 

Kontrola zápisu a doplnění Roman Krulich 


